
Sprawozdanie Burmistrza Jarocina 

od 7 maja 2024 r. do 24 maja 2024 r.  

  

7 maja 2024 r.  

Uczestniczyłam w I sesji Rady Miejskiej w Jarocinie IX kadencji samorządu w sali sesyjnej ratusza, 

podczas której złożyłam ślubowanie i zostałam zaprzysiężona na Burmistrza Gminy Jarocin. Tego dnia 

Radni odebrali zaświadczenia o wyborze i złożyli ślubowanie, a rotę ślubowania odczytał radny 

Radosław Żyto. Pierwszą część sesji - do czasu wyboru przewodniczącego rady - prowadził radny senior 

Marek Tobolski. W wyniku tajnego głosowania radni jednogłośnie powierzyli to stanowisko Annie 

Iwickiej. Wybrano też wiceprzewodniczących, którymi zostali Tomasz Klauza i Marta Zielińska-Zaworska.  

W pierwszych dniach urzędowania miałam możliwość spotkać się z niemal wszystkimi pracownikami 

magistratu. To był niezwykle ważny czas na poznanie najważniejszych tematów do realizacji                             

w nadchodzącym czasie. Rozpoczynając pracę w urzędzie miałam trudne zadanie, ponieważ nie ma 

pionu organizacyjnego urzędu: nie ma Sekretarza, Dyrektora Wydziału Administracyjnego, a kierownicy 

Referatu Obsługi Urzędu i Kancelarii Burmistrza złożyli wypowiedzenia w ostatnim dniu pracy byłego 

burmistrza, a ten zwolnił ich z obowiązku świadczenia pracy. Formalnie są jednak pracownikami UM, 

mimo że pracy nie wykonują, ale inne osoby nie mogą objąć tych stanowisk.  

  

8 maja 2024 r.  

Odbyła się trzecia konferencja w związku z realizacją akcji STOP HEJT w JOK w Jarocinie.  

Tego dnia uczestniczyłam w złożeniu kwiatów przy Skwerze Pamięci w związku z obchodami 

Narodowego Dnia Zwycięstwa. W 79. rocznicę zakończenia II wojny światowej hołd milionom 

zamordowanych, w imieniu mieszkańców gminy Jarocin wraz ze mną oddali radni Marek Tobolski                         

i Łukasz Witczak oraz dyrektor Muzeum Regionalnego w Jarocinie Katarzyna Świderska.  

Środa była moim pierwszym roboczym dniem w nowej roli. Od Pani Iwony Kaźmierczak Przewodniczącej 

Miejskiej Komisji Wyborczej wczoraj odebrałam zaświadczenie o wyborze, a dziś otrzymałam wiele 

informacji na temat pracy Wydziału Finansów Urzędu Miejskiego.  

Wraz ze współpracownikami spotkałam się z przedsiębiorcą z Wielkopolski, który chce w naszej gminie 

rozwijać działalność produkcyjną w branży, w której Jarocin był krajową potęgą.  

Z sołtysem Kadziaka Franciszkiem Zawisłą i radnym Łukaszem Witczakiem rozmawialiśmy o potrzebach 

sołectwa.  

Tego dnia dowiedziałam się, że z funkcji prezesa spółki Jarocin Sport zrezygnował Maciej Zegar oraz,               

że rada nadzorcza tej spółki nie jest pełna. Ponadto dowiedziałam się, że nowym prezesem PWiK jest 

były wiceburmistrz Jarocina Robert Ziółkowski.  



Ten dzień zakończyłam w gronie delegatów na konferencji sprawozdawczo-wyborczej oddziału Związku 

Nauczycielstwa Polskiego, podczas której wybrano na kolejną, 5-letnią kadencję panią Hannę Czerniak 

na funkcję prezesa jarocińskiego oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego.  

  

9 maja 2024 r.  

9 maja powołałam swoich dwóch zastępców: Łukasza Witczaka, który będzie zajmował się planowaniem 

strategicznym rozwoju gminy i Radosława Żyto, który będzie zajmował się bieżącymi sprawami w zakresie 

gospodarki komunalnej, w tym inwestycjami. Ja będę nadzorowała oświatę. Już pierwszego dnia Łukasz 

Witczak wraz z Wydziałem Planowania Strategicznego analizował sytuację planistyczną naszej gminy                                

a Radosław Żyto wraz z Wydziałem Rozwoju pochylił się nad mapą  z planowanymi remontami ulic w naszym 

mieście. Tego dnia razem z moimi zastępcami rozmawialiśmy z prezesem spółki Energia Jarocin o dalszych 

planach spółki.  

Tego dnia dowiedziałam się również o kolejnych wakatach w gminnych spółkach – z rady nadzorczej 

JTBS zrezygnowali były wiceburmistrz Bartosz Walczak, oraz prawnicy świadczący usługi gminie Szymon 

Muszyński i Michał Kowalski.  

  

10 maja 2024 r.  

  

Między spotkaniami z pracownikami w celu omawiania bieżących spraw, problemów, inwestycji 

spotkałam się z grupą przedszkolaków by zaprezentować im ratusz.  

Tego dni przypadała 162. rocznica urodzin Heleny Moszczeńskiej - propagatorki golińskiego haftu 

nasnuwanego. Z tej okazji wiązankę kwiatów na Jej grobie na cmentarzu w Golinie złożył mój zastępca 

Radosław Żyto w towarzystwie golińskich hafciarek Jolanty Łukaszewskiej i Zofii Talarowskiej oraz 

Tomasza Jankowskiego - dyrektora Szkoła Podstawowa im. Heleny Moszczeńskiej w Golinie. Tego dnia 

razem z moimi zastępcami udaliśmy się do spółki PWiK, aby zapoznać się z dokumentacją sprzedaży 

przez tą spółkę dwóch działek. Dzień po drugiej turze wyborów ogłoszono aukcję dwóch nieruchomości 

należących do PWiK-u. Działki zostały sprzedane przez spółkę osiem dni później, na tydzień przed 

objęciem przeze mnie funkcji burmistrza.  

Tego dnia moi zastępcy uczestniczyli w spotkaniu pracowników spółki WCR w związku ze świętem 

Pracownika Komunalnego.  

W dniach 13-17 maja 2024 r. wraz z moimi zastępcami spędziliśmy wiele godzin na omawianiu                             

z pracownikami urzędu i spółek bieżących spraw, problemów i inwestycji oraz przeprowadziliśmy wiele 

rozmów z mieszkańcami naszej gminy, którzy z wielką nadzieją proszą nas o rozwiązanie swoich 

problemów, które latami nie były słuchane i rozwiązane przez poprzednią władzę.  

13 maja 2024 r.  

Do ratusza na krótkie spotkanie przybyła europoseł Ewą Kopacz. Tego dnia spotkałam się również                       

z zarządem Powiatu Jarocińskiego.  

https://www.facebook.com/radek.zyto?__cft__%5b0%5d=AZXkLQIHc3hBfa9TiOqAP6TJ-H0w9e54-gOTdRftdTu5cmL9iY_62HUMtp5pnSbsrLSxEaOj1oV3vnT_ceWyXq90xQM6BMTYfgKogvZ3kfmB15II5G8x8cCLaEANUmgWRkjRw6p7MrzodRGOf1ri5gNI1FBVH5IagQoFnv_SY5faCJLqirdjCyg2-J6BfyrxD6Pr8WbYVk53lBg7vjlcdqK4&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/radek.zyto?__cft__%5b0%5d=AZXkLQIHc3hBfa9TiOqAP6TJ-H0w9e54-gOTdRftdTu5cmL9iY_62HUMtp5pnSbsrLSxEaOj1oV3vnT_ceWyXq90xQM6BMTYfgKogvZ3kfmB15II5G8x8cCLaEANUmgWRkjRw6p7MrzodRGOf1ri5gNI1FBVH5IagQoFnv_SY5faCJLqirdjCyg2-J6BfyrxD6Pr8WbYVk53lBg7vjlcdqK4&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/radek.zyto?__cft__%5b0%5d=AZXkLQIHc3hBfa9TiOqAP6TJ-H0w9e54-gOTdRftdTu5cmL9iY_62HUMtp5pnSbsrLSxEaOj1oV3vnT_ceWyXq90xQM6BMTYfgKogvZ3kfmB15II5G8x8cCLaEANUmgWRkjRw6p7MrzodRGOf1ri5gNI1FBVH5IagQoFnv_SY5faCJLqirdjCyg2-J6BfyrxD6Pr8WbYVk53lBg7vjlcdqK4&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/radek.zyto?__cft__%5b0%5d=AZXkLQIHc3hBfa9TiOqAP6TJ-H0w9e54-gOTdRftdTu5cmL9iY_62HUMtp5pnSbsrLSxEaOj1oV3vnT_ceWyXq90xQM6BMTYfgKogvZ3kfmB15II5G8x8cCLaEANUmgWRkjRw6p7MrzodRGOf1ri5gNI1FBVH5IagQoFnv_SY5faCJLqirdjCyg2-J6BfyrxD6Pr8WbYVk53lBg7vjlcdqK4&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/radek.zyto?__cft__%5b0%5d=AZXkLQIHc3hBfa9TiOqAP6TJ-H0w9e54-gOTdRftdTu5cmL9iY_62HUMtp5pnSbsrLSxEaOj1oV3vnT_ceWyXq90xQM6BMTYfgKogvZ3kfmB15II5G8x8cCLaEANUmgWRkjRw6p7MrzodRGOf1ri5gNI1FBVH5IagQoFnv_SY5faCJLqirdjCyg2-J6BfyrxD6Pr8WbYVk53lBg7vjlcdqK4&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/radek.zyto?__cft__%5b0%5d=AZXkLQIHc3hBfa9TiOqAP6TJ-H0w9e54-gOTdRftdTu5cmL9iY_62HUMtp5pnSbsrLSxEaOj1oV3vnT_ceWyXq90xQM6BMTYfgKogvZ3kfmB15II5G8x8cCLaEANUmgWRkjRw6p7MrzodRGOf1ri5gNI1FBVH5IagQoFnv_SY5faCJLqirdjCyg2-J6BfyrxD6Pr8WbYVk53lBg7vjlcdqK4&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/szkolagolina?__cft__%5b0%5d=AZXkLQIHc3hBfa9TiOqAP6TJ-H0w9e54-gOTdRftdTu5cmL9iY_62HUMtp5pnSbsrLSxEaOj1oV3vnT_ceWyXq90xQM6BMTYfgKogvZ3kfmB15II5G8x8cCLaEANUmgWRkjRw6p7MrzodRGOf1ri5gNI1FBVH5IagQoFnv_SY5faCJLqirdjCyg2-J6BfyrxD6Pr8WbYVk53lBg7vjlcdqK4&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/szkolagolina?__cft__%5b0%5d=AZXkLQIHc3hBfa9TiOqAP6TJ-H0w9e54-gOTdRftdTu5cmL9iY_62HUMtp5pnSbsrLSxEaOj1oV3vnT_ceWyXq90xQM6BMTYfgKogvZ3kfmB15II5G8x8cCLaEANUmgWRkjRw6p7MrzodRGOf1ri5gNI1FBVH5IagQoFnv_SY5faCJLqirdjCyg2-J6BfyrxD6Pr8WbYVk53lBg7vjlcdqK4&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/szkolagolina?__cft__%5b0%5d=AZXkLQIHc3hBfa9TiOqAP6TJ-H0w9e54-gOTdRftdTu5cmL9iY_62HUMtp5pnSbsrLSxEaOj1oV3vnT_ceWyXq90xQM6BMTYfgKogvZ3kfmB15II5G8x8cCLaEANUmgWRkjRw6p7MrzodRGOf1ri5gNI1FBVH5IagQoFnv_SY5faCJLqirdjCyg2-J6BfyrxD6Pr8WbYVk53lBg7vjlcdqK4&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/szkolagolina?__cft__%5b0%5d=AZXkLQIHc3hBfa9TiOqAP6TJ-H0w9e54-gOTdRftdTu5cmL9iY_62HUMtp5pnSbsrLSxEaOj1oV3vnT_ceWyXq90xQM6BMTYfgKogvZ3kfmB15II5G8x8cCLaEANUmgWRkjRw6p7MrzodRGOf1ri5gNI1FBVH5IagQoFnv_SY5faCJLqirdjCyg2-J6BfyrxD6Pr8WbYVk53lBg7vjlcdqK4&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/szkolagolina?__cft__%5b0%5d=AZXkLQIHc3hBfa9TiOqAP6TJ-H0w9e54-gOTdRftdTu5cmL9iY_62HUMtp5pnSbsrLSxEaOj1oV3vnT_ceWyXq90xQM6BMTYfgKogvZ3kfmB15II5G8x8cCLaEANUmgWRkjRw6p7MrzodRGOf1ri5gNI1FBVH5IagQoFnv_SY5faCJLqirdjCyg2-J6BfyrxD6Pr8WbYVk53lBg7vjlcdqK4&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/szkolagolina?__cft__%5b0%5d=AZXkLQIHc3hBfa9TiOqAP6TJ-H0w9e54-gOTdRftdTu5cmL9iY_62HUMtp5pnSbsrLSxEaOj1oV3vnT_ceWyXq90xQM6BMTYfgKogvZ3kfmB15II5G8x8cCLaEANUmgWRkjRw6p7MrzodRGOf1ri5gNI1FBVH5IagQoFnv_SY5faCJLqirdjCyg2-J6BfyrxD6Pr8WbYVk53lBg7vjlcdqK4&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/szkolagolina?__cft__%5b0%5d=AZXkLQIHc3hBfa9TiOqAP6TJ-H0w9e54-gOTdRftdTu5cmL9iY_62HUMtp5pnSbsrLSxEaOj1oV3vnT_ceWyXq90xQM6BMTYfgKogvZ3kfmB15II5G8x8cCLaEANUmgWRkjRw6p7MrzodRGOf1ri5gNI1FBVH5IagQoFnv_SY5faCJLqirdjCyg2-J6BfyrxD6Pr8WbYVk53lBg7vjlcdqK4&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/szkolagolina?__cft__%5b0%5d=AZXkLQIHc3hBfa9TiOqAP6TJ-H0w9e54-gOTdRftdTu5cmL9iY_62HUMtp5pnSbsrLSxEaOj1oV3vnT_ceWyXq90xQM6BMTYfgKogvZ3kfmB15II5G8x8cCLaEANUmgWRkjRw6p7MrzodRGOf1ri5gNI1FBVH5IagQoFnv_SY5faCJLqirdjCyg2-J6BfyrxD6Pr8WbYVk53lBg7vjlcdqK4&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/szkolagolina?__cft__%5b0%5d=AZXkLQIHc3hBfa9TiOqAP6TJ-H0w9e54-gOTdRftdTu5cmL9iY_62HUMtp5pnSbsrLSxEaOj1oV3vnT_ceWyXq90xQM6BMTYfgKogvZ3kfmB15II5G8x8cCLaEANUmgWRkjRw6p7MrzodRGOf1ri5gNI1FBVH5IagQoFnv_SY5faCJLqirdjCyg2-J6BfyrxD6Pr8WbYVk53lBg7vjlcdqK4&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/szkolagolina?__cft__%5b0%5d=AZXkLQIHc3hBfa9TiOqAP6TJ-H0w9e54-gOTdRftdTu5cmL9iY_62HUMtp5pnSbsrLSxEaOj1oV3vnT_ceWyXq90xQM6BMTYfgKogvZ3kfmB15II5G8x8cCLaEANUmgWRkjRw6p7MrzodRGOf1ri5gNI1FBVH5IagQoFnv_SY5faCJLqirdjCyg2-J6BfyrxD6Pr8WbYVk53lBg7vjlcdqK4&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/szkolagolina?__cft__%5b0%5d=AZXkLQIHc3hBfa9TiOqAP6TJ-H0w9e54-gOTdRftdTu5cmL9iY_62HUMtp5pnSbsrLSxEaOj1oV3vnT_ceWyXq90xQM6BMTYfgKogvZ3kfmB15II5G8x8cCLaEANUmgWRkjRw6p7MrzodRGOf1ri5gNI1FBVH5IagQoFnv_SY5faCJLqirdjCyg2-J6BfyrxD6Pr8WbYVk53lBg7vjlcdqK4&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/szkolagolina?__cft__%5b0%5d=AZXkLQIHc3hBfa9TiOqAP6TJ-H0w9e54-gOTdRftdTu5cmL9iY_62HUMtp5pnSbsrLSxEaOj1oV3vnT_ceWyXq90xQM6BMTYfgKogvZ3kfmB15II5G8x8cCLaEANUmgWRkjRw6p7MrzodRGOf1ri5gNI1FBVH5IagQoFnv_SY5faCJLqirdjCyg2-J6BfyrxD6Pr8WbYVk53lBg7vjlcdqK4&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/szkolagolina?__cft__%5b0%5d=AZXkLQIHc3hBfa9TiOqAP6TJ-H0w9e54-gOTdRftdTu5cmL9iY_62HUMtp5pnSbsrLSxEaOj1oV3vnT_ceWyXq90xQM6BMTYfgKogvZ3kfmB15II5G8x8cCLaEANUmgWRkjRw6p7MrzodRGOf1ri5gNI1FBVH5IagQoFnv_SY5faCJLqirdjCyg2-J6BfyrxD6Pr8WbYVk53lBg7vjlcdqK4&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/szkolagolina?__cft__%5b0%5d=AZXkLQIHc3hBfa9TiOqAP6TJ-H0w9e54-gOTdRftdTu5cmL9iY_62HUMtp5pnSbsrLSxEaOj1oV3vnT_ceWyXq90xQM6BMTYfgKogvZ3kfmB15II5G8x8cCLaEANUmgWRkjRw6p7MrzodRGOf1ri5gNI1FBVH5IagQoFnv_SY5faCJLqirdjCyg2-J6BfyrxD6Pr8WbYVk53lBg7vjlcdqK4&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/szkolagolina?__cft__%5b0%5d=AZXkLQIHc3hBfa9TiOqAP6TJ-H0w9e54-gOTdRftdTu5cmL9iY_62HUMtp5pnSbsrLSxEaOj1oV3vnT_ceWyXq90xQM6BMTYfgKogvZ3kfmB15II5G8x8cCLaEANUmgWRkjRw6p7MrzodRGOf1ri5gNI1FBVH5IagQoFnv_SY5faCJLqirdjCyg2-J6BfyrxD6Pr8WbYVk53lBg7vjlcdqK4&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/szkolagolina?__cft__%5b0%5d=AZXkLQIHc3hBfa9TiOqAP6TJ-H0w9e54-gOTdRftdTu5cmL9iY_62HUMtp5pnSbsrLSxEaOj1oV3vnT_ceWyXq90xQM6BMTYfgKogvZ3kfmB15II5G8x8cCLaEANUmgWRkjRw6p7MrzodRGOf1ri5gNI1FBVH5IagQoFnv_SY5faCJLqirdjCyg2-J6BfyrxD6Pr8WbYVk53lBg7vjlcdqK4&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/szkolagolina?__cft__%5b0%5d=AZXkLQIHc3hBfa9TiOqAP6TJ-H0w9e54-gOTdRftdTu5cmL9iY_62HUMtp5pnSbsrLSxEaOj1oV3vnT_ceWyXq90xQM6BMTYfgKogvZ3kfmB15II5G8x8cCLaEANUmgWRkjRw6p7MrzodRGOf1ri5gNI1FBVH5IagQoFnv_SY5faCJLqirdjCyg2-J6BfyrxD6Pr8WbYVk53lBg7vjlcdqK4&__tn__=-%5dK-R


14 maja 2024 r.  

W związku z planowanym remontem i przebudową ulic Moniuszki, Dąbrowskiego i Kościuszki bardzo 

nam zależy, aby nie tylko zostały wymienione nawierzchnie chodników i jezdni, ale także uległo 

poprawie bezpieczeństwo użytkowników, pojawiło się jeszcze więcej zieleni, a planowane prace spełniły 

oczekiwania mieszkańców. Dlatego wyruszyliśmy na spacer z projektantem, architektem krajobrazu,                

a także mieszkańcem, który jest specjalistą w zakresie infrastruktury drogowej i zgłasza wiele cennych 

uwag.  

Tego dnia I Zastępca Burmistrza Jarocina – Łukasz Witczak udał się z wizytą do Wiesława Schreibera                  

w Nowym Mieście, aby porozmawiać o współpracy między naszymi gminami.  

15 maja 2024 r.  

Na terenie placu budowy przy młynie nad Lutynią wzięłam udział w spotkaniu z konserwatorem 

zabytków, przedstawicielami wykonawcy zadania oraz moim zastępcą Radosławem Żyto w celu 

omówienia bieżącej inwestycji i weryfikacji opinii oraz potrzeb mieszkańców, z którymi także mieliśmy 

okazję porozmawiać.  

W związku z planowanym wybudowaniem ul. Bogusław w Jarocinie odbyło się kolejne spotkanie                        

w terenie. Zapoznajemy się z inwestycją i analizujemy planowane prace, tak by wybrać rozwiązania jak 

najkorzystniejsze dla mieszkańców.  

Tego dnia Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników powołało nową radę nadzorczą spółki Jarocin 

Sport. Przewodniczącym rady nadzorczej Jarocin Sport został Łukasz Genstwa – jarociniak, prowadzący 

od dziewięciu lat w naszym mieście kancelarię adwokacką. Wiceprzewodniczącą jest Karolina 

Niementowska – przez kilka lat specjalista ds. promocji w Urzędzie Miejskim w Jarocinie, od 2010 r. 

dyrektor ds. komunikacji korporacyjnej Międzynarodowych Targów Poznańskich, a od niedawna 

dyrektor ds. komunikacji i sprzedaży MICE (spotkania, imprezy motywacyjne, konferencje oraz imprezy 

targowe) w polskiej grupie hotelowej Górskie Resorty. Członkiem rady nadzorczej został także Tomasz 

Linke - prezes dwóch spółek grupy kapitałowej Impel, zarządzający pracą operacyjną ponad 2 tys.  

pracowników.     

  

                                                                                                                                                                                                                

16 maja 2024 r.  

W czwartek odbyło się kolejne spotkanie dotyczące remontu ulic: Moniuszki, Kościuszki i Dąbrowskiego, 

podczas którego zastanawialiśmy się też, w jaki sposób jak najszybciej wyprowadzić ruch samochodów 

ciężarowych z ulic Kościuszki i Dąbrowskiego. Prace związane z remontem i przebudową planowane są 

na drugie półrocze 2024 roku i pierwsze sześć miesięcy 2025 roku. Tego dnia odwiedziłam również 

schronisko w Radlinie.  

                                                                                                                                                                                         

Tego dnia dowiedziałam się również o tym, że za kilkanaście dni nowe stawki za wodę i ścieki mają wejść 

w życie. PWiK przedstawił w lutym i w marcu Wodom Polskim, a teraz także mi, informacje o wyższych 

kosztach, które poniesie w tym roku i które muszą być pokryte przychodami z nowych opłat za wodę               

i ścieki. Mam poczucie, że w marcu 2024 roku zostaliśmy wprowadzeni w błąd informacjami 



dotyczącymi sytuacji w PWiK-u oraz danymi o opłatach za wodę i ścieki Dlatego poprosiłam                             

o wyjaśnienie sprawy podwyżek na dzisiejszej sesji rady miejskiej pana Roberta Ziółkowskiego - do 

niedawna nadzorującego PWiK zastępcę burmistrza, który dzień przed objęciem przeze mnie funkcji 

burmistrza został prezesem PWiK-u.  

  

  

17 maja 2024 r.  

Tego dnia odbyły się pierwsze dwa śluby w zmodernizowanym ratuszu, a ja miałam możliwość 

pogratulować nowożeńcom. To pierwsze śluby cywilne w odnowionej Sali ślubów. Razem z moim 

zastępcą Radosławem Żyto i radnym Robertem Kaźmierczakiem rozmawialiśmy z prezesem JTBS  Jerzym 

Wolskim na temat ogłoszonego przetargu na budowę mieszkań w Roszkowie i Mieszkowie.  

Wspólnie z nim dyskutowaliśmy i szukaliśmy sposobu na zachęcenie jak największej liczby rzetelnych                

i fachowych oferentów do udziału w przetargu.  

  

18 maja 2024 r.  

W Noc Muzeów 2024 w Jarocinie można było również zwiedzać Ratusz. Uczestniczyłam w spotkaniach 

z mieszkańcami, którzy z przyjemnością zwiedzali wyremontowane przestrzenie historycznego Ratusza. 

Łukasz Witczak złożył najserdeczniejsze życzenia pracownikom muzeum z okazji ich święta. Ponadto 

odwiedził Planetarium w Potarzycy, gdzie wziął udział w jednym z seansów Potarzyckiej Nocy Pod 

Gwiazdami oraz omówił bieżące problemy planetarium z p. Elżbietą Owczarek.  

  

21 maja 2024 r.  

Złoty medal zasługi dla obronności w mojej obecności wręczył p. Marcie Mazurkiewicz, ppłk. 

Przemysław Bojarczuk z WCR w Kaliszu. Tego dnia Rada Nadzorcza Jarocin Sport powołała z dniem 21 

maja na funkcję prezesa Jarocin Sport – Marcina Zwierzyńskiego – związanego ze spółką od ponad 20 

lat. Zwierzyński w latach 2012 – 2019 był managerem sportu w Jarocin Sport. Jest absolwentem 

Akademii Wychowania Fizycznego we Wrocławiu. Pracę magisterską napisał na temat powstającej 

wtedy spółki Jarocin Sport. Ukończył również studia podyplomowe w zakresie zarządzania sportem 

(manager sportu). Marcin Zwierzyński w wyborach samorządowych uzyskał mandat radnego Rady 

Miejskiej w Jarocinie. Przed objęciem funkcji prezesa gminnej spółki złożył w Krajowym Biurze 

Wyborczym w Kaliszu mandat radnego.  

Razem z moim zastępcą Radosławem Żyto i pracownikami urzędu spotkałam się z przedstawicielami 

mieszkańców Wilkowyi, aby wspólnie omówić naszą dalszą współpracę na rzecz Młyna nad Lutynią.  

  

21 maja 2024 r.  

Działając jako Zgromadzenie Wspólników gminnej spółki Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji                  

w Jarocinie dokonałam zmian w składzie rady nadzorczej spółki.  



Odwołana została dotychczasowa rada nadzorcza, a przewodniczącym nowej został Stanisław Sikorski – 

radca prawny prowadzący od blisko piętnastu lat kancelarię w Jarocinie, posiadający kilkunastoletnie 

doświadczenie w obsłudze prawnej, a także nadzorze właścicielskim i kontrolingu w spółkach 

komunalnych, również branży wodno-kanalizacyjnej.  

Funkcję zastępcy przewodniczącego pełni Jacek Parzonka – ekonomista, absolwent studiów 

podyplomowych w zakresie audytu i kontroli wewnętrznej w gospodarce, bezpieczeństwa procesów 

produkcyjnych oraz zapobiegania i wykrywania przestępstw gospodarczych i korupcji. Od 2007 roku 

pracuje jako analityk w obszarze bezpieczeństwa w Orlen S.A.  

Członkiem rady nadzorczej został Dariusz Gintrowicz, również absolwent Akademii Ekonomicznej                     

w Poznaniu, dyrektor finansowym z bogatym 24-letnim stażem w międzynarodowych korporacjach,                 

z doświadczeniem w pracy na wysokich szczeblach menedżerskich w finansach, z czego część 

przypadała w roli członka zarządu. Obecnie jest dyrektorem finansowym grupy produkcyjnej notującej 

obroty na poziomie 2 mld zł.  

Mój zastępca Radosław Żyto spotkał się z przedstawicielami mieszkańców Zakrzewa, z którymi omawiał 

sprawę budowy świetlicy wiejskiej w Zakrzewie.  

23 maja 2024 r.  

Te ostatnie dni upłynęły mi i moim zastępcom na omawianiu z pracownikami urzędu i spółek bieżących 

spraw, problemów i inwestycji oraz przeprowadziliśmy wiele rozmów z mieszkańcami naszej gminy. 

Rozmawialiśmy z przedsiębiorcami, którzy planują w naszej gminie kolejne inwestycje. Jako urząd 

chcemy wspierać przedsiębiorców w ich rozwoju, tworzeniu nowych miejsc pracy i trosce o środowisko. 

Robimy to już od pierwszych dni w urzędzie, pamiętając że to mieszkańcy są sercem gminy.  

  

24 maja 2024 r.  

  

Dziś odbyło się zgromadzenie wspólników Jarocińskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego.               

W spółce 100% udziałów posiada gmina Jarocin, zatem zgromadzenie wspólników reprezentuje 

burmistrz Jarocina. W ostatnich kilkunastu dniach rezygnację z zasiadania w RN JTBS złożyli mecenasi 

Szymon Muszyński i Michał Kowalski, a także pan Bartosz Walczak. Jedynym członkiem rady pozostała 

pani Agnieszka Stachowiak, która dziś została odwołana.   

  

Zamiast czteroosobowej rady, została powołana trzyosobowa w składzie: Małgorzata Martuzalska – 

przewodnicząca, Agnieszka Kostka – zastępca i Sławomir Kopyciński – członek.  

  

Małgorzata Martuzalska jest radczynią prawną z bardzo dużym doświadczeniem w obsłudze prawnej  

jednostek samorządu terytorialnego, spółek komunalnych, a także w nadzorze właścicielskim                            

w spółkach komunalnych.  

Agnieszka Kostka jest absolwentką Wydziału Budownictwa Politechniki Wrocławskiej, a także Studiów 

Podyplomowych Gospodarka Nieruchomościami – wycena nieruchomości. Posiada uprawnienia 



Ministra Infrastruktury do sporządzania świadectw charakterystyki energetycznej budynków, a także 

uprawnienia rzeczoznawcy majątkowego wydane przez Ministra Rozwoju i Technologii. Posiada 

doświadczenie w nadzorze właścicielskim w spółce komunalnej zajmującej się gospodarką 

mieszkaniową. Prowadzi własne biuro projektowe.  

Sławomir Kopyciński to ekonomista, w latach 2011-2015 wiceprzewodniczący sejmowej Komisji 

Finansów Publicznych i członek Krajowej Rady Sądownictwa, przez 10 lat dyrektor oddziału banku. 

Prowadził też działalność w zakresie doradztwa finansowego i legislacyjnego. Obecnie jest dyrektorem 

zarządzającym.  


